
 

Jaarverslag RvT SKOP 2022 

De Raad van Toezicht heeft ook vorig jaar toegezien op het functioneren van SKOP. In 2022 

hebben wij ook weer kennis kunnen nemen van de inzet, de betrokkenheid en de resultaten 

van de medewerkers. De pandemie lijkt in 2022 op zijn retour waardoor ook weer fysieke 

contactmomenten met medewerkers hebben kunnen plaatsvinden. Hier hecht de Raad van 

Toezicht veel waarde aan. SKOP is in 2022 hard aan het werk geweest om de kwaliteit van 

het onderwijs te verhogen door nog verder te professionaliseren door het aanbod van de 

SKOP academy uit te breiden en interne audits uit te voeren op de individuele scholen om zo 

een klimaat van continue verbeteren te creëren.  

Tevens is de organisatie bezig met een nieuwe strategische toekomst met de “stoel van de 

toekomst”. Leerlingen van SKOP zijn hier nauw bij betrokken en de decentrale en 

kleinschalige identiteit van SKOP komt hierin terug. 

Wij willen alle medewerkers van SKOP danken voor alle inspanningen in 2022 

Namens de volledige Raad van Toezicht, 

Patricia van der Velden RA, 

Voorzitter Raad van Toezicht 

 

Invulling van Toezicht 

Vergaderingen en bijeenkomsten 

In 2022 heeft de Raad van Toezicht 6 keer regulier vergaderd waarbij telkens de directeur-

bestuurder aanwezig was: 26 januari, 15 maart, 20 april, 14 juni, 27 september en 13 

december.  

De Raad van Toezicht vervult haar taak op basis van de door de Raad van Bestuur 

aangeleverde documenten, op basis van bezoeken aan scholen, overleggen met de GMR en 

aanwezigheid bij diverse evenementen georganiseerd door SKOP zoals het onderwijscafé, 

kick-off van het nieuwe schooljaar en bijeenkomsten met het directieteam. De Raad van 

Toezicht ontvangt voorafgaand aan iedere vergadering een overzicht met actuele 

ontwikkelingen bij SKOP op het gebied van huisvesting, financiën, onderwijskwaliteit en 

personeel en organisatie. Ook worden hier actuele ontwikkelingen, bestedingen van 

budgetten en grote projecten benoemd.  

De individuele leden van de Raad van Toezicht hebben elk hun eigen aandachtsgebied 

waarbij de eigen expertise tot haar recht komt. Zoals ICT, financiën en onderwijskwaliteit.  

Een afvaardiging van de Raad van Toezicht heeft in juni vergaderd in aanwezigheid van de 

externe accountant van Ree. De Raad van Toezicht heeft vervolgens de jaarrekening over 

2021 goedgekeurd. De raad van Toezicht geeft invulling aan het financiële toezicht door 



ieder kwartaal de kwartaalrapportage te bespreken met de bestuurder. Daarnaast worden 

budget en jaarrekening door de auditcommittee besproken met controller en bestuurder. De 

controller kan, zo nodig, direct contact opnemen met de Raad van Toezicht. Daarnaast 

benoemt de Raad van Toezicht de accountant. 

Conclusie van de Raad van Toezicht is dat de financiën zijn zowel rechtmatig als doelmatig 
besteed zijn. Het grootste gedeelte van het budget gaat naar het primaire proces (personeel 
en onderwijs), huisvesting en kwaliteitsverbetering. Via de tussenevaluaties van het 
strategisch beleidsplan monitorde de Raad de ontwikkeling van de strategische doelen en de 
besteding van de middelen om die doelen te bereiken. Einde 2022 bleek dat veel doelen 
dankzij samenwerking en eigenaarschap binnen het team van directeuren zijn 
behaald. Tevens heeft de Raad daarbij erop toegezien dat we als Stichting, bestuur en 
scholen binnen de geldende wet- en regelgeving opereren.  

Gedurende 2022 heeft huisvesting en klimaatbeheersing regelmatig op de agenda gestaan 

van de Raad van Toezicht alsmede de kwartaalrapportages waarin de financiën worden 

toegelicht, de begroting en de jaarrekening, medewerkers en ouders tevredenheid, 

leerlingen ontwikkeling, het nieuwe strategische beleidsplan 2023-2028 en het eigen 

functioneren. Daarnaast is gesproken over de besteding van de NPO gelden en de omvang 

van de financiële ratio’s en eigen vermogen. Ook de kwaliteit van het administratiekantoor is 

met de controller besproken. 

Tijdens de kwartaalrapportages worden, naast de financiën, ook leerlingen prognoses en 

HRM beleid en ontwikkeling besproken. 

Daarnaast heeft de Raad van Toezicht ook toegezien op het naleven van de code goed 

bestuur door het bestuur. Met het bestuur zijn de rol en de positionering van het intern 

toezicht besproken. De Raad van Toezicht concludeert dat SKOP een verdere 

professionalisering heeft doorgemaakt in de kwaliteit van het onderwijs door een verdere 

ontwikkeling van de interne audits en verdere uitbreiding van de SKOP academie. Daarnaast 

zijn schoolresultaten besproken tijdens vergaderingen en is de kwaliteit van het onderwijs 

onderdeel van de agenda tijdens de schoolbezoeken die de Raad van Toezicht aflegt. 

Overleggen met overige partijen 

De Raad van Toezicht heeft in 2022 tweemaal overleg gevoerd met het 

Medezeggenschapsorgaan. Doel van deze overleggen is een gedachtewisseling over de 

ontwikkelingen bij SKOP en inzicht te krijgen in de agendapunten van de GMR. In 2022 is 

Onder andere gesproken over COVID-19 en de impact op leerkrachten en ouders.  

De Raad van Toezicht is aanwezig geweest bij de bespreking met de directieraad inzake de 

punten opgenomen in het strategisch beleidsplan 2023-2028.  

Daarnaast heeft De Raad van Toezicht een bezoek gebracht aan De Keizerskroon en hier 

gesprekken gevoerd met leerkrachten, de directie en de leerlingenraad. De Raad van 

Toezicht vindt deze overleggen bijzonder waardevol om zich te kunnen informeren over de 

wijze waarop ontwikkelingen binnen SKOP worden ervaren door leerlingen en leerkrachten.  



 

Besluiten en discussies 

De Raad van Toezicht heeft in 2022 goedkeuring verleend aan de volgende besluiten van de 

Raad van Bestuur: 

- Jaarverslag en jaarrekening 2021 

- WNT directeur en Raad van Toezicht 

Daarnaast vonden discussies plaats over onder andere de volgende strategische 

onderwerpen: 

- IKC ontwikkelingen 

- Integriteitscode 

- Strategisch beleid 

- Financiële positie en risico’s 

- Huisvesting 

De werkgeversrol 

De Raad van Toezicht is verantwoordelijk voor het benoemen, beloordelen en belonen van 

de Raad van Bestuur. In 2022 zijn diverse gesprekken gevoerd met de bestuurder over de 

voortgang van SKOP en het functioneren van het bestuur door de renumeratiecommissie. 

Daarnaast is een start gemaakt in 2022 met het samenstellen van een benoemingsadvies 

commissie. Hierover zijn diverse gesprekken gevoerd met het huidige managementteam en 

de Medezeggenschapsraad. Onderwerpen die aan bod zijn gekomen bij deze besprekingen 

zijn de interne beheersing van de stichting, de gewenste managementstijl maar ook 

identiteit van de stichting. 

Samenstelling Raad van Toezicht 

In september 2022 liep de eerste termijn van voorzitter Patricia van der Velden af. Zij heeft 

zich beschikbaar gesteld voor een tweede termijn van vier jaar die de Raad van Toezicht 

heeft goedgekeurd. 

Eigen functioneren 

Eind 2021 heeft de Raad, onder leiding van een externe adviseur haar eigen functioneren 

geëvalueerd. De Raad heeft toen aangegeven in te willen zetten op verdere 

professionalisering,  invulling te willen geven op het betekenisvol zijn voor SKOP en 

doorgaan met het agenderen van inhoudelijke thema’s. De Raad heeft hier gedeeltelijk 

invulling aangegeven in 2022 door het volgen van cursussen en het bijwonen van 

lunchbijeenkomsten van externen. 

Hierbij is ook de Code Goed Bestuur en de Code Goed Toezicht geëvalueerd waarbij invulling 

is gegeven aan de onafhankelijkheid. Hiervoor is door alle leden in januari 2022 een 

onafhankelijkheidsverklaring getekend. De onderwerpen die voortkomen uit de Code Goed 

Bestuur en Code Goed Toezicht zijn ingebed in de jaaragenda van de Raad van Toezicht.  



De Raad van toezicht voert haar werk vrijwillig uit en krijgt alleen een (vrijwilligers) 

vergoeding van €500,00 per lid per jaar. 

Terugblikken en vooruitkijken 

Een belangrijk gedeelte van de onderwerpen die in 2022 aan de orde waren zullen ook in 

2023 op de agenda staan. Voortdurende aandacht krijgen huisvesting en de kwaliteit van 

onderwijs. De impact van wijzigende regelgeving en behoud van de financiële gezondheid zal 

ook in 2023 de nodige aandacht krijgen. Daarnaast zal in 2023 een nieuwe bestuurder 

moeten worden aangesteld door het bereiken van de pensioengerechtigde leeftijd van de 

huidige bestuurder. Hiervoor zijn reeds 2 leden van de Raad van Toezicht toegetreden tot 

een benoemingsadviescommissie. Daarnaast zal de Raad zich gaan beramen op het 

benoemen van een nieuwe accountant. 

Ook het eigen functioneren zal in 2023 opnieuw, onder leiding van een externe adviseur, 

worden geëvalueerd en verder vorm worden gegeven. De Code Goed Toezicht zal hierin 

centraal staan. 

 

 


